
 

 

 

ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

TOPOREC 

ZO DŇA 15.04.2025 

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. PHSR 

3. Kúpa auta  

4. Žiadosti občanov 

5. Diskusia a záver  

 

Zasadnutie začalo o 16:00 hod. 

Prítomní: Marek Pompa, Mária Zemianeková, Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján 

Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, Mgr. Iveta Pompová    

Ďalej prítomní: Mgr. Amália Zupková, JUDr. Peter Pompa 

Prítomní z radu ľudu: Mária Valigurská  

Neprítomní-neospravedlnení:  

Neprítomní – ospravedlnení: Martin Hromý 

Priebeh: 

Keďže na zasadnutí neboli prítomní ani starosta, ani zástupca starostu, poverený na vedenie 

zasadnutia bol Mgr. Jozef Habiňák 

Určenie zapisovateľa: Za zapisovateľa bola určená p. Mgr. Amália Zupková  

1. Otvorenie 

Na úvod boli všetci prítomní členovia obecného zastupiteľstva privítaní Mgr. Jozefom 

Habiňákom,  ktorý prítomných  oboznámil s programom  zasadnutia  

Tento návrh   odhlasovali všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, Mgr. Iveta 

Pompová, Martin Čepišák     

 

Na začiatok sa presunuli žiadosti hostí: 

Mária Valigurská – výška dotácie na ozvučenie kostola – p. Valigurská prišla oznámiť, že 

pokiaľ bola dotácia schválená vo výške 4500,- eur prečo bola poskytnutá suma len vo výške 

3300,- eur? 



- starosta uviedol, že najprv firma oznámila, že to bude stať maximálne 3300,- eur, no potom 

sa náklady zvýšili, avšak Ružencové spoločenstvo tiež prispelo čiastkou na dorovnanie 

- p. Valigurská uviedla, že nie, že spoločenstvo chce dať čiastku na maľovanie, a tak žiada 

obec o doplatenie 

- poslanci sa zaujímali aj o vyhlásenie zbierky na účely kostola, či kúrenie alebo potreba 

maľby, apod.  

- poslanci sa zhodli, že treba doplatiť schválenú čiastku a spoločenstvu peniaze vrátiť 

 

2. PHSR 

- Starosta predniesol návrh na schválenie PHSR 2025 – 2029  

Tento návrh schválili  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, Mgr. Iveta 

Pompová, Martin Čepišák     

 

3. Kúpa auta  

- starosta oznámil, že cena auta je  18800,- eur, akontácia bude vo výške 9404,-  eur, mesačne 

to vyjde na 4 roky na 304,- eur.  

Tento návrh schválili  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, Mgr. Iveta 

Pompová, Martin Čepišák     

 

4. Návrhy do ÚPO – ZaD č.3:  

Rudolf Regec – návrh zmeny parciel na výstavbu poľnohospodárskej haly a senníka – parcela 

č. – doplní sa  

Túto žiadosť schválili všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, Mgr. Iveta 

Pompová, Martin Čepišák     

 

5. Žiadosti od občanov: 

Coop Jednota 

- Ambulantný predaj v obci – 2 x týždenne 

 

Túto žiadosť schválili  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, Mgr. Iveta 

Pompová, Martin Čepišák     

 

p. Hagen –  legalizácia domu  



- dom sa legalizuje v súvislosti s úpravom poľnej cesty, ktorá je viazaná na parcelu vo 

vlastníctve p. Čupku, ktorý súhlasil s odpredajom časti z parcely  

- legalizácii predchádza vypracovanie geometrických plánov:  

- odčlenenie z parcely SPF na cestu 

- odčlenenie z parcely p. Čupku na cestu  

Túto žiadosť berú na vedomie všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária 

Zemianeková, Václav Gabčo,  Mgr. Miroslav Svitana, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák, 

Mgr. Iveta Pompová, Martin Čepišák     

 

6. Diskusia:  

Marek Pompa sa opýtal na vyjadrenie od p. Biganiča ohľadom zvýšenia nájmu priestorov 

zdravotného strediska 

- starosta uviedol, že doteraz nereagoval 

- je potrebné mu dať čas do konca apríla a vypovedať zmluvu 

Marek Pompa sa opýtal na nájom p. Bjalončíka, a či je potrebné, aby využíval obidva 

priestory 

- poslanci uviedli, že druhý priestor sa dá využiť na rozšírenie kultúrneho domu  

Iveta Pompová uviedla, že bola upozornená na neporiadok na cintoríne, že ľudia museli 

upratovať 

- starosta uviedol, že sa tam pravidelne upratuje 

Martin Čepišák uviedol, že okolo autobusovej zástavky bol neporiadok 

Miroslav Svitana upozornil na nelegálnu skládku v osade na Podolínskej strane 

- starosta povedal, že sa to bude riešiť – pripravuje sa projekt na likvidáciu nelegálnych 

skládok 

- poslanci sa zhodli, že je potrebné ľudí upozorniť 

V rámci diskusie vystúpili aj „štatutári“ OFK Toporec, ktorí ozrejmili situáciu ohľadom 

futbalu: 

Martin Zemianek upovedomil obecné zastupiteľstvo zmenou vedenia OFK  

Toporec, nakoľko sa spolu s Martinom Čepišákom vzdali funkcie predsedu a podpredsedu 

OFK Toporec k 31.03.2025. Obaja vysvetlili dôvody ukončenia spolupráce s OFK Toporec - 

aj keď všetko fungovalo, našli sa neprajníci, a pre dobro klubu  odstúpili oni.  

Upozornili na dôležitosť obsadenia týchto funkcií v čo najkratšom čase, ktoré sú na 

fungovanie klubu potrebné.  Starosta oznámil poslancom, že bol oslovený niekoľkými hráčmi 

klubu, že oni to chcú viesť, ale do dňa  



konania zastupiteľstva mu žiadne konkrétne mená na tieto pozície neboli  

predložené. Všetka dokumentácia, financie a kľúče od priestorov  

športového areálu boli odovzdané. Účet vedený v banke na ich mená, ktorý  

bol podmienkou na príjem dotácie od obce bude zrušený. Klub je od roku 

2014 neziskovou organizáciou, ale až od 1.7.2024 si OFK Toporec oficiálne zaregistroval 

všetky náležitosti na MV SR (štatutári, IČO a bankový účet), a  preto  si nové vedenie musí  

všetky tieto náležitosti  zriadiť nanovo, aby mu mohla byť naďalej táto 

dotácia poskytovaná. Daňové priznanie za rok 2024 bolo podané. Na záver sa  

poďakovali  starostovi a poslancom za spoluprácu. 

 

Toto berú na vedomie  všetci prítomní  poslanci : Marek Pompa, Mária Zemianeková, 

Václav Gabčo, Ján Pompa, Mgr. Jozef Habiňák , Mgr. Iveta Pompová  , Mgr. Miroslav 

Svitana 

OZ skončilo o 18:40  hod.  

V Toporci, dňa 15.04.2025  

Spracovala: Mgr. Amália Zupková    Gustav Pompa – starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 7/2025 

a. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

obce Toporec na roky 2025 – 2029  

b. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje kúpu auta pre Obec Toporec na leasing.   

d. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje zaradenie parcely - / 6685/ - doplni regec / na 

funkčnosť – výstavba hospodárskej budovy a senníka - do ÚPO Toporec.  

e. Obecné zastupiteľstvo v Toporci schvaľuje žiadosť Coop Jednota a súhlasí s ambulantným 

predajom v obci   

 

.................................................................starosta 

 

 

 

 



 

 

        

 

 

 

Uznesenie č.8/2025 

 

a. Obecné zastupiteľstvo v Toporci berie na vedomie vypracovanie geometrického plánu pre 

vyčlenenie parcely na cestu z pôvodnej parcely p.Čupku, vypracovanie geometrického plánu 

na  vyčlenenie parcely z SPF parcely na cestu.  

b. Obecné zastupiteľstvo v Toporci berie na vedomie riešenie nelegálnych skládok odpadu 

v osade. 

c. Obecné zastupiteľstvo v Toporci berie na vedomie zmeny štatutárov v OFK Toporec.  

 

 

 

.................................................................starosta 

 

 

 


